

TOURISM & HOSPITALITY**NEWS & EVENTS
UPDATES****FOOD &
BEVERAGE****餐饮业****Famous Chefs Put Food Waste into Good Use**

Top chefs organise projects to turn wasted food into good meals, and Hong Kong bartenders form unofficial council to fight the cause. [More details...](#)

妙用厨余变佳肴

名厨响应环保煮食，善用厨余制成美馐；而一群本地调酒师也积极推广减废文化。 [详情...](#)

**WINE
葡萄酒业****Hong Kong Signs MOU with Argentina on Co-operation in Wine-related Businesses**

The MOU will facilitate co-operation between Hong Kong and Argentina in wine-related trading and investment promotion, education and training, tourism and prevention of counterfeiting. [More details...](#)

香港与阿根廷签署葡萄酒相关业务合作谅解备忘录

谅解备忘录将促进香港与阿根廷在葡萄酒相关贸易和投资推广、教育及人力培训、旅游和防止假酒等方面的合作。 [详情...](#)

World of Organic Wines to Debut at Vinexpo Hong Kong 2018

World of Organic Wines (WOW!), the organic wine-focused exhibition, will make its debut at Vinexpo Hong Kong in May. [More details...](#)

有机葡萄酒世界将登陆2018香港Vinexpo展会

「有机葡萄酒世界」将会在5月的香港Vinexpo展会上首次举办。 [详情...](#)

**TRAVEL &
TOURISM
旅遊業****WIT 2018 Focuses on Better Hospitality (20 March)**

WIT Hospitality 2018 will return for the third year. Its one-day programme will revolve around the theme of 'Better Hospitality'. While on 19 March, the WIT Future Leaders Series will focus on nurturing individuals to become future leaders in the digital travel space. [More details...](#)

WIT 2018推广「更好的旅游款待」(3月20日)

第三届WIT Hospitality 2018 将以「更好的旅游款待」作为为期一天的议题；而于3月19日举行的「未来领袖系列」旨在培育优秀人才，成为数码旅游领域的未来领袖。 [详情...](#)

**CONVENTIONS &
EXHIBITIONS
会议展览业****Taste of Hong Kong Returns (22-25 March)**

Taste of Hong Kong is back for its third edition with a fresh new line-up of Hong Kong's finest restaurants and sensational chefs, one-off food exclusives and interactive attractions. [More details...](#)

Taste of Hong Kong载誉归来 (3月22至25日)

Taste of Hong Kong的美食盛宴将踏入第三届，继续带来香港顶级食肆及出色厨师的新鲜组合、限定菜式和具互动性的活动。 [详情...](#)

**GENERAL
一般消息****Hong Kong/Sweden Working Holiday Scheme to Commence**

Applications are now accepted for the Hong Kong/Sweden bilateral Working Holiday Scheme which allows young people from the two places to broaden their horizons and to gain living and working experience in a foreign culture. [More details...](#)

香港 / 瑞典工作假期计划生效

香港 / 瑞典双边工作假期计划开始接受申请。计划可让两地青年人开阔视野，并在地文化下获取生活和工作经验。 [详情...](#)

Investment Agreement under CEPA Framework Implemented

The Agreement contains commitments for the promotion and protection of the increasing investment flows between the two places and contributes to the establishment of a more certain and stable investment environment. [More details...](#)

《内地与香港关于建立更紧密经贸关系的安排》框架下《投资协议》已实施

协议为两地持续增长的投资活动，订立促进和保护投资的措施，创造明确和稳定的投资环境。 [详情...](#)

Hong Kong Customs Signs Authorised Economic Operator Mutual Recognition Arrangement (MRA) Action Plans with Israel and New Zealand

Under an MRA, authorised economic operators of the two signatory economies enjoy mutual customs clearance benefits. [More details...](#)

香港海关与以色列及新西兰签订「认可经济营运商」互认安排行动计划

在互认安排下，签署双方经济体的「认可经济营运商」均可享有由对方提供的通关便利。 [详情...](#)

UPCOMING HK EVENTS

最新活动

StartmeupHK Festival

29 January-2 February 2018

Hong Kong Convention and Exhibition Centre
香港会议展览中心

[More...](#)

LOHAS EXPO

1-3 February 2018

Hong Kong Convention and Exhibition Centre
香港会议展览中心

[More...](#)

Hong Kong Restaurant Week

8-18 March 2018

[More...](#)

Taste of Hong Kong

22-25 March 2018

Central Harbourfront
中环海滨活动空间

[More...](#)

Art Basel

29-31 March 2018

Hong Kong Convention and Exhibition Centre
香港会议展览中心

[More...](#)

CONTACT US

联系我们

**Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.
Our services are free and tailored to your needs.**

Sindy Wong
黃思敏

Head of Tourism and Hospitality
T: (852) 3107 1067
E: swong@investhk.gov.hk

Betty Leung
梁婉霞

Americas, Africa
T: (852) 3107 1028
E: bleung@investhk.gov.hk

Jenny Hui
许嘉珮

Asia (except Greater China), France
T: (852) 3107 1047
E: jhui@investhk.gov.hk

Lily Wang
王丽

Greater China, Australasia
T: (852) 3107 1037
E: lwang@investhk.gov.hk

Rebecca Chan
陈凤霞

Europe (except France)
T: (852) 3107 1093
E: rebeccachan@investhk.gov.hk

investhk.gov.hk